
Izjava direktorice ODIHR-a Ingeborg Gisladotir nakon sastanka sa 

Ivanom Brajovićem 

 
- Imali smo veoma dobar i konstruktivan sastanak. Razgovarali smo o 

saradnji koju smo ostvarili u prethodnom periodu sa Crnom Gorom. 
Imamo dobru saradnju sa Skupštinom i zaista se radujemo što ćemo 
angažovati posmatračku misiju u Vašoj zemlji za predstojeće izbore, 
za šta se sada pripremamo.   


